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Συντονιστικός φορέας 
από κατασκευαστικές
Συντονιστικό φορέα, προκει- 
μένου να υπάρχει ενιαία και 
mo ισχυρή έκφραση των 
ζητημάτων που απασχο
λούν τιε κατασκευαστικέε 
εταιρείεε, δημιούργησαν 
πριν από μερικέε ημέρεε ο 
ΣΑΤΕ (Πανελλήνΐ03 Σύνδε- 
opos Τεχνικών Εταιρειών), 
η ΠΕΔΜΕΔΕ (Πανελλήνια Ενωση Διπλωμα
τούχων Μηχανικών Εργοληπτών Δημοσίων 
Εργων) και η ΠΕΣΕΔΕ (Πανελλήνια Ενωση 
Συνδέσμων Εργοληπτών Δημοσίων Εργων). 
Το συντονιστικό αυτό όργανο θα συνεδριάζει 
τακτικά, ώστε να διεκδικεί λύσε is στα προ
βλήματα των εργοληπτικών εταιρειών, ενώ 
θα επιχειρηθεί και η δημιουργία ovos ενιαίου 
φορέα εκπροσώπησή των εργοληπτικών επι
χειρήσεων έναντι ms πολιτεία3. Υπενθυμίζε
ται ότι στουε παραπάνω φορείς συμμετέχουν 
κυρίως οι μικρότερες και μεσαίες επιχειρήσει 
του κατασκευαστικού κλάδου. Μεταξύ των 
ζητημάτων που απασχολούν αυτήν την πε
ρίοδο τον κλάδο, είναι οι καθυστερήσει στις 
πληρωμέ3 των δημοσίων έργων, η επανάκρι- 
ση των πτυχίων και η ανάγκη αναθεώρησή 
των τιμολογίων των υλικών κατασκευή5, με 
βάση τα οποία δημοπρατούνται τα νέα έργα.
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Συγκρότηση Συντονιστικού Οργάνου
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων

Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου
πραγματοποιήθηκε συνάντηση των
Προεδρείων των Εργοληπτικών
Οργανώσεων, ΠΕΔΜΕΔΕ, ΠΕΣΕΔΕ,

, στα πλαίσια της προσπάθειας που
έχει ξεκινήσει το τελευταίο διάστημα για την
αντιμετώπιση από κοινού των σημαντικών

θεμάτων που αντιμετωπίζει ο κλάδος. - Advertisement - Συγκεκριμένα στην
συνάντηση παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της ΠΕΔΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος
Γκολιόπουλος, η Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ κα Μαρία Τσιομπάνου και ο
Πρόεδρος του  κ.  . «Όλοι επιθυμούμε την
ενιαία έκφραση του κλάδου και την συνένωσή του σε έναν Φορέα, στην
μορφή του οποίου θα χρειαστεί να καταλήξουμε, και αυτό θα επιδιώξουμε
μέσα από το Συντονιστικό Όργανο που ενεργοποιούμε σήμερα. Στόχος μας
είναι να πραγματοποιούμε τακτικές συναντήσεις του Συντονιστικού αυτού
Οργάνου για να εξετάζουμε και να αντιμετωπίζουμε θέματα νομοθετικά αλλά
και την πορεία των διαδικασιών για την σύσταση ενός ενιαίου Φορέα
εκπροσώπησης, προς όφελος των μελών μας, Μηχανικών Εργοληπτών και
Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά οι Πρόεδροι των Εργοληπτικών
Οργανώσεων. - Advertisement - Με αυτές τις δηλώσεις σηματοδοτείται μια
νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η ανάγκη για κοινή αντιμετώπιση των
προβλημάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, ενώ παράλληλα έχει ωριμάσει και
η ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του κλάδου. Το πρώτο βήμα είναι η
σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα συνεδριάζει τακτικά
προκειμένου να διεκδικεί με ισχυρή και ενωμένη φωνή λύσεις στα
προβλήματα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται και
καταγράφονται καθημερινά. Εξίσου όμως σημαντικός θα είναι ο ρόλος του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού
χάρτη για τη δημιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την
ενιαία έκφραση του κλάδου. «Το έργο που καλούμαστε να φέρουμε εις πέρας
δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα
τα προηγούμενα Προεδρεία των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουμε
όμως να καταφέρουμε κάτι περισσότερο καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η
συνένωση δυνάμεων», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης
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Συγκροτείται συντονιστικό όργανο από τους
εργολάβους

«Όλοι επιθυμούμε την ενιαία έκφραση
του κλάδου και την συνένωσή του σε
έναν Φορέα, στην μορφή του οποίου θα
χρειαστεί να καταλήξουμε, και αυτό θα
επιδιώξουμε μέσα από το Συντονιστικό
Όργανο που ενεργοποιούμε σήμερα»,
δήλωσαν οι πρόεδροι των ΠΕΔΜΕΔΕ,

ΠΕΣΕΔΕ και . Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου πραγματοποιήθηκε
συνάντηση των Προεδρείων των Εργοληπτικών Οργανώσεων, ΠΕΔΜΕΔΕ,
ΠΕΣΕΔΕ, , στα πλαίσια της προσπάθειας που έχει ξεκινήσει το
τελευταίο διάστημα για την αντιμετώπιση από κοινού των σημαντικών
θεμάτων που αντιμετωπίζει ο κλάδος. Συγκεκριμένα, όπως αναφέρεται σε
σχετική ανακοίνωση, στην συνάντηση παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της
ΠΕΔΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος Γκολιόπουλος, η Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ κα
Μαρία Τσιομπάνου και ο Πρόεδρος του  κ.  .
«Όλοι επιθυμούμε την ενιαία έκφραση του κλάδου και την συνένωσή του σε
έναν Φορέα, στην μορφή του οποίου θα χρειαστεί να καταλήξουμε, και αυτό
θα επιδιώξουμε μέσα από το Συντονιστικό Όργανο που ενεργοποιούμε
σήμερα. Στόχος μας είναι να πραγματοποιούμε τακτικές συναντήσεις του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου για να εξετάζουμε και να αντιμετωπίζουμε
θέματα νομοθετικά αλλά και την πορεία των διαδικασιών για την σύσταση
ενός ενιαίου Φορέα εκπροσώπησης, προς όφελος των μελών μας,
Μηχανικών Εργοληπτών και Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά οι
Πρόεδροι των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Με αυτές τις δηλώσεις
σηματοδοτείται μια νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η ανάγκη για κοινή
αντιμετώπιση των προβλημάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, ενώ
παράλληλα έχει ωριμάσει και η ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του
κλάδου. Το πρώτο βήμα είναι η σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα
συνεδριάζει τακτικά προκειμένου να διεκδικεί με ισχυρή και ενωμένη φωνή
λύσεις στα προβλήματα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται
και καταγράφονται καθημερινά. Εξίσου όμως σημαντικός θα είναι ο ρόλος του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού
χάρτη για τη δημιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την
ενιαία έκφραση του κλάδου. «Το έργο που καλούμαστε να φέρουμε εις πέρας
δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα
τα προηγούμενα Προεδρεία των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουμε
όμως να καταφέρουμε κάτι περισσότερο καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η
συνένωση δυνάμεων», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης
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ΚΛΑΔΙΚΑ “Στα σκαριά” η δημιουργία ενιαίου φορέα
εργοληπτικών επιχειρήσεων από ΠΕΔΜΕΔΕ,
ΠΕΣΕΔΕ και ΣΑΤΕ

Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου
πραγματοποιήθηκε συνάντηση των
Προεδρείων των Εργοληπτικών
Οργανώσεων, ΠΕΔΜΕΔΕ, ΠΕΣΕΔΕ,

, στα πλαίσια της προσπάθειας που
έχει ξεκινήσει το τελευταίο διάστημα για την
αντιμετώπιση από κοινού των σημαντικών
θεμάτων που αντιμετωπίζει ο κλάδος.
Συγκεκριμένα στην συνάντηση

παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της ΠΕΔΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος Γκολιόπουλος, η
Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ κα Μαρία Τσιομπάνου και ο Πρόεδρος του  κ.

 . «Όλοι επιθυμούμε την ενιαία έκφραση του κλάδου
και την συνένωσή του σε έναν Φορέα, στην μορφή του οποίου θα χρειαστεί
να καταλήξουμε, και αυτό θα επιδιώξουμε μέσα από το Συντονιστικό Όργανο
που ενεργοποιούμε σήμερα. Στόχος μας είναι να πραγματοποιούμε τακτικές
συναντήσεις του Συντονιστικού αυτού Οργάνου για να εξετάζουμε και να
αντιμετωπίζουμε θέματα νομοθετικά αλλά και την πορεία των διαδικασιών για
την σύσταση ενός ενιαίου Φορέα εκπροσώπησης, προς όφελος των μελών
μας, Μηχανικών Εργοληπτών και Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά
οι Πρόεδροι των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Με αυτές τις δηλώσεις
σηματοδοτείται μια νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η ανάγκη για κοινή
αντιμετώπιση των προβλημάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, ενώ
παράλληλα έχει ωριμάσει και η ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του
κλάδου. Το πρώτο βήμα είναι η σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα
συνεδριάζει τακτικά προκειμένου να διεκδικεί με ισχυρή και ενωμένη φωνή
λύσεις στα προβλήματα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται
και καταγράφονται καθημερινά. Εξίσου όμως σημαντικός θα είναι ο ρόλος του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού
χάρτη για τη δημιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την
ενιαία έκφραση του κλάδου. «Το έργο που καλούμαστε να φέρουμε εις πέρας
δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα
τα προηγούμενα Προεδρεία των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουμε
όμως να καταφέρουμε κάτι περισσότερο καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η
συνένωση δυνάμεων», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης
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ΚΛΑΔΙΚΑ Επιτακτική η ανάγκη για κοινή
αντιμετώπιση των προβλημάτων των
Εργοληπτικών Οργανώσεων

Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου
πραγματοποιήθηκε συνάντηση των
Προεδρείων των Εργοληπτικών
Οργανώσεων, ΠΕΔΜΕΔΕ, ΠΕΣΕΔΕ,

, στα πλαίσια της προσπάθειας που
έχει ξεκινήσει το τελευταίο διάστημα για την
αντιμετώπιση από κοινού των σημαντικών
θεμάτων που αντιμετωπίζει ο κλάδος.
Συγκεκριμένα στην συνάντηση

παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της ΠΕΔΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος Γκολιόπουλος, η
Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ κα Μαρία Τσιομπάνου και ο Πρόεδρος του  κ.

 . «Όλοι επιθυμούμε την ενιαία έκφραση του κλάδου
και την συνένωσή του σε έναν Φορέα, στην μορφή του οποίου θα χρειαστεί
να καταλήξουμε, και αυτό θα επιδιώξουμε μέσα από το Συντονιστικό Όργανο
που ενεργοποιούμε σήμερα. Στόχος μας είναι να πραγματοποιούμε τακτικές
συναντήσεις του Συντονιστικού αυτού Οργάνου για να εξετάζουμε και να
αντιμετωπίζουμε θέματα νομοθετικά αλλά και την πορεία των διαδικασιών για
την σύσταση ενός ενιαίου Φορέα εκπροσώπησης, προς όφελος των μελών
μας, Μηχανικών Εργοληπτών και Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά
οι Πρόεδροι των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Με αυτές τις δηλώσεις
σηματοδοτείται μια νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η ανάγκη για κοινή
αντιμετώπιση των προβλημάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, ενώ
παράλληλα έχει ωριμάσει και η ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του
κλάδου. Το πρώτο βήμα είναι η σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα
συνεδριάζει τακτικά προκειμένου να διεκδικεί με ισχυρή και ενωμένη φωνή
λύσεις στα προβλήματα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται
και καταγράφονται καθημερινά. Εξίσου όμως σημαντικός θα είναι ο ρόλος του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού
χάρτη για τη δημιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την
ενιαία έκφραση του κλάδου. «Το έργο που καλούμαστε να φέρουμε εις πέρας
δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα
τα προηγούμενα Προεδρεία των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουμε
όμως να καταφέρουμε κάτι περισσότερο καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η
συνένωση δυνάμεων», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης
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ΠΕΔΜΕΔΕ-ΠΕΣΕΔΕ-ΣΑΤΕ: Συγκρότηση
συντονιστικού οργάνου εργοληπτικών
επιχειρήσεων

Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου
πραγματοποιήθηκε συνάντηση των
Προεδρείων των Εργοληπτικών
Οργανώσεων, ΠΕΔΜΕΔΕ, ΠΕΣΕΔΕ,

, στα πλαίσια της προσπάθειας
που έχει ξεκινήσει το τελευταίο διάστημα
για την αντιμετώπιση από κοινού των
σημαντικών θεμάτων που αντιμετωπίζει
ο κλάδος. Συγκεκριμένα στην συνάντηση

παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της ΠΕΔΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος Γκολιόπουλος, η
Πρόεδρος της ΠΕΣΕΔΕ κα Μαρία Τσιομπάνου και ο Πρόεδρος του  κ.

 . «Όλοι επιθυμούμε την ενιαία έκφραση του κλάδου
και την συνένωσή του σε έναν Φορέα, στην μορφή του οποίου θα χρειαστεί
να καταλήξουμε, και αυτό θα επιδιώξουμε μέσα από το Συντονιστικό Όργανο
που ενεργοποιούμε σήμερα. Στόχος μας είναι να πραγματοποιούμε τακτικές
συναντήσεις του Συντονιστικού αυτού Οργάνου για να εξετάζουμε και να
αντιμετωπίζουμε θέματα νομοθετικά αλλά και την πορεία των διαδικασιών για
την σύσταση ενός ενιαίου Φορέα εκπροσώπησης, προς όφελος των μελών
μας, Μηχανικών Εργοληπτών και Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά
οι Πρόεδροι των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Με αυτές τις δηλώσεις
σηματοδοτείται μια νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η ανάγκη για κοινή
αντιμετώπιση των προβλημάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, ενώ
παράλληλα έχει ωριμάσει και η ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του
κλάδου. Το πρώτο βήμα είναι η σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα
συνεδριάζει τακτικά προκειμένου να διεκδικεί με ισχυρή και ενωμένη φωνή
λύσεις στα προβλήματα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται
και καταγράφονται καθημερινά. Εξίσου όμως σημαντικός θα είναι ο ρόλος του
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού
χάρτη για τη δημιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την
ενιαία έκφραση του κλάδου. «Το έργο που καλούμαστε να φέρουμε εις πέρας
δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα
τα προηγούμενα Προεδρεία των Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουμε
όμως να καταφέρουμε κάτι περισσότερο καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η
συνένωση δυνάμεων», αναφέρθηκε χαρακτηριστικά.

ΣΑΤΕ

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης



https://gobhma.gr/pedmede-pesede-sate-sygkrotisi-syntonistikoy-organoy-
ergoliptikon-epicheiriseon/ 
 
ΠΕ∆ΜΕ∆Ε – ΠΕΣΕ∆Ε – ΣΑΤΕ: Συγκρότηση Συντονιστικού Οργάνου 
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων  

14:45 - 17/10/2024  

 

Την Παρασκευή 11 Οκτωβρίου πραγµατοποιήθηκε συνάντηση των Προεδρείων 
των Εργοληπτικών Οργανώσεων, ΠΕ∆ΜΕ∆Ε, ΠΕΣΕ∆Ε, ΣΑΤΕ, στα πλαίσια της 
προσπάθειας που έχει ξεκινήσει το τελευταίο διάστηµα για την αντιµετώπιση από 
κοινού των σηµαντικών θεµάτων που αντιµετωπίζει ο κλάδος. 

Συγκεκριµένα στην συνάντηση παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος της ΠΕ∆ΜΕ∆Ε κ. 
Κωνσταντίνος Γκολιόπουλος, η Πρόεδρος της ΠΕΣΕ∆Ε κα Μαρία Τσιοµπάνου και ο 
Πρόεδρος του ΣΑΤΕ κ. Ζαχαρίας Αθουσάκης. 

«Όλοι επιθυµούµε την ενιαία έκφραση του κλάδου και την συνένωσή του σε έναν  
Φορέα, στην µορφή του οποίου θα χρειαστεί να καταλήξουµε, και αυτό θα 
επιδιώξουµε µέσα από το Συντονιστικό Όργανο που ενεργοποιούµε σήµερα. 
Στόχος µας είναι να πραγµατοποιούµε τακτικές συναντήσεις του Συντονιστικού 
αυτού Οργάνου για να εξετάζουµε και να αντιµετωπίζουµε θέµατα νοµοθετικά 
αλλά και την πορεία των διαδικασιών για την σύσταση ενός ενιαίου Φορέα 
εκπροσώπησης, προς όφελος των µελών µας,  Μηχανικών  Εργοληπτών και 
Επιχειρήσεων», ανέφεραν χαρακτηριστικά οι Πρόεδροι των Εργοληπτικών 
Οργανώσεων. 

Με αυτές τις δηλώσεις σηµατοδοτείται µια νέα πορεία και καθίσταται σαφές ότι η 
ανάγκη για κοινή αντιµετώπιση των προβληµάτων του Κλάδου είναι επιτακτική, 
ενώ παράλληλα έχει ωριµάσει και  η  ιδέα γενικότερα για την ενιαία έκφραση του 
κλάδου. Το πρώτο βήµα είναι η σύσταση του Συντονιστικού Οργάνου που θα 
συνεδριάζει τακτικά προκειµένου να διεκδικεί µε ισχυρή και ενωµένη φωνή λύσεις 
στα προβλήµατα των Εργοληπτικών Επιχειρήσεων, που εντοπίζονται και 
καταγράφονται καθηµερινά. Εξίσου όµως σηµαντικός θα είναι  ο ρόλος του 
Συντονιστικού αυτού Οργάνου και στη χάραξη και υλοποίηση του οδικού χάρτη για 
τη δηµιουργία ενός Ενιαίου Φορέα Εκπροσώπησης των Εργοληπτικών 
Επιχειρήσεων, έναντι της Πολιτείας, κάνοντας πράξη την ενιαία έκφραση του 
κλάδου. 

«Το έργο που καλούµαστε να φέρουµε εις πέρας δεν είναι ούτε εύκολο ούτε απλό. 
Το έχουν προσπαθήσει επί σειρά ετών όλα τα προηγούµενα Προεδρεία των 
Εργοληπτικών Οργανώσεων. Ελπίζουµε όµως να καταφέρουµε κάτι περισσότερο 
καθώς είναι επιτακτική ανάγκη η συνένωση δυνάµεων», αναφέρθηκε 
 χαρακτηριστικά. 
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